



Notulen Klankbordgroep Structuurvisie Petten

Datum 15 april 2021
Tijdstip 16.00-17.00 uur
Locatie Via Teams
Aanwezig namens kbg Laurens Lieshout, Hans Haenen, Anne Kossen en Sijbrand Spannenburg

Aanwezig namens gemeente Steven Lehman, Maaik Kruijer en Muriel van Nieuwenhuijzen
Afwezig Jan Dekker, Ruud Maarschall, Anne Kossen, Mike Schouten en Guido Schipper
Gast(en)
Notulist Muriel van Nieuwenhuijzen

AP:	Onderwerp:
1.	Opening en mededelingen; Steven heet iedereen welkom en opent de vergadering.
2.	Nabespreking overleg 18 maart jl. en de rol vd klankbordgroep; Steven wil graag aandacht besteden aan de manier waarop het vorige overleg plaatsvond. Dat ging namelijk niet goed. Collega Rob Schouten heeft in een brief aan Steven laten weten dat hij niet meer aanschuift bij de klankbordgroep. Steven leest deze brief voor. Hans geeft aan dat vergaderen via Teams goede communicatie lastig maakt. Belangrijk is dat de rol van de klankbordgroep duidelijk is. De vraag is of er voortaan alleen klankbordgroep overleggen moeten worden ingepland als de groep ergens iets van moet vinden of ook als we de groep willen informeren. De rol van de klankbordgroep is het peilen van plannen voordat die uitgevoerd gaan worden. Het is geen beslissingsbevoegd orgaan maar de mening van de klankbordgroep is wel belangrijk. De klankbordgroep hoort een afspiegeling te zijn van de plaatselijke bevolking. Op dit moment zitten er alleen mannen in de klankbordgroep. We zijn blij dat Anne-Cathy vanaf mei aanschuift. Jan is helaas ziek. Hij blijft graag aangehaakt bij de klankbordgroep maar het is niet zeker of hij nog aanschuift bij de vergaderingen. Volgens Laurens is de klankbordgroep voor de Structuurvisie Petten in het leven geroepen. Dat betreft nu alleen nog de openbare inrichting. Dit moeten we goed afbakenen. Steven geeft tijdens ons volgende overleg aan wat deze afbakening inhoudt voor de klankbordgroep. Daarnaast moet gekeken worden of het dan nog zinvol is om nog iemand toe te voegen. (actie Steven) De voormalige werf van HHNK schijnt verkocht te zijn voor woningbouw doeleinden. Laurens en Hans willen hier graag input op kunnen leveren. De gemeente is nog niet benadert door de ontwikkelaar voor alsnog is het iets tussen HHNK en de projectontwikkelaar. Steven zegt dat dit een goed onderwerp is, voor de dorpsraad, om met wethouder Beemsterboer te bespreken. Dit is niet een onderwerp voor de klankbordgroep.
3.	Shared space (op verzoek van Sybrand); Sybrand: bij de entree via de Zijperweg staat 1 bordje met shared space. Als je vanaf de andere kant het dorp binnenkomt, staat er geen bordje. Kan dit duidelijker aangegeven worden door ook aan de noordelijke kant een bordje te plaatsen? Hans zegt dat de ervaring leert dat mensen zich weinig aantrekken van borden. Zo wordt er nog steeds op het plein geparkeerd. Een oplossing hiervoor is het verplaatsen van wat bankjes en handhaven. Maaik zegt ook dat borden niet gaan helpen en vraagt zich af of het van toegevoegde waarde is. Aan het bord kan namelijk geen enkel recht worden ontleend.

	<p>Afgesproken wordt dat het bord aan de zuidkant weggehaald wordt. Maaik komt hier tijdens het volgende overleg op terug, als het bord dan al niet verwijderd is. (actie Maaik)</p> <p>Laurens vraagt of de borden met schoolzone dan weer geplaatst kunnen worden bij de school. Die borden stonden daar voor de herinrichting van het plein en werden niet meer teruggeplaatst omdat het bord shared space er kwam. Dit punt komt de volgende keer op de agenda. Ook hangt er nog een bordje VVV Petten wat weggehaald moet worden. VVV Petten bestaat namelijk niet meer. Laurens maakt hier een fixie melding van (actie Laurens).</p> <p>De klankbordgroep is blij dat de P borden geplaatst zijn.</p> <p>Hans deelt een foto van wild parkeren aan de Noorderhazedwardsdijk. Het laatste stukje weg wordt gebruikt als parkeerplaats. Maaik legt uit dat er straks een fietspad komt, iets verder van de woning afgelegen, en dat er een normale fiets-wandel verbinding komt van 3 meter breed met de bijbehorende bebording. Er kan dan ook gehandhaafd worden.</p>
4.	<p>Rondvraag en sluiting: Het volgende overleg vindt plaats op donderdag 20 mei a.s. om 16.00 uur via Teams. Anne-Cathy Pfeiffer schuift dan voor de eerste keer aan als lid van de klankbordgroep. Steven bedankt iedereen en sluit de vergadering.</p>